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Referat bestyrelsesmøde Glyngøre Skole 
D. 29. januar 2024 kl. 19.00-21.00. 
Ordstyrer: Mads 
Deltagere: Mads, Marie på Teams, Vibeke, Marianne, Lene, Kari og Ann. 
Afbud: Janni, 
 

Dagsorden Notater 

Status fra hverdagen Skoleindskrivningsfest. Vi har afholdt indskrivningsfest for 
kommende 0. klasse og der mødte 11 børn op med forældre. 
Tilbagemeldinger til bestyrelsen om at det var et godt 
arrangement. 
 
Kloge m2. Det er besluttet at der skal væltes ca. 1.400 m2 af 
skolen. Vi orienterer løbende om processen. 
 
Forslag om at få hjælp af elever til oprydning/udsmidning ifm. 
tilpasning af m2; det bakker bestyrelsen op om. 

Forældresamarbejde Læsning/lektier. Skolen forventer at der læses 15-20 minutter 
dagligt. Drøftelse af hvordan vi forholder os til det når 
forældre vælger ikke at gøre det.  
Som skole arbejder vi på at være tydelige i vores 
forventninger til forældrene og forventninger til samarbejdet 
om børnene. 

Valg til 

skolebestyrelsen 

Gennemgang af proces. 

Der skrives ud på Aula herom. Vibeke, Lene og Janni er på valg 

og alle tre vil gerne modtage genvalg. 

Valgmøde d. 4.3.24 kl. 17.00-18.00 i Kridthuset. 

Skolefest Der er fortsat kun salg af pølser og brød. Der er ikke 

ressourcer til at lave andet mad, selvom det var et ønske fra 

flere sidste år.  

 Der vil eventuelt være salg af diverse møbler fra skolen ifm. 

skolefesten.  

 

Høringer Høringssvar udarbejdes vedr. tildelingsmodel skoleområdet. 

Vi tilslutter os model 2 eller 3. 
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Dagsorden Notater 

Princip for lyd- og 

videooptagelse 

Vi udarbejder et udkast til et princip, drøfter det i MED og 

bestyrelse inden det vedtages. 

Økonomi Vi kommer ud med et overskud og er gældfri pr. 1.1.24. 

Årsagen til overskuddet er til dels udlån af leder. 

Generel orientering. Rotary Klub har ifm. deres jubilæum valgt at oprette en pulje 

man kan søge til fællesskabsfremmende formål. Drøftelse af 

hvad vi kan søge til; vi lander på musik til børnene og 

Marianne udarbejder udkast til ansøgning. 

 

Ideer: Materialer/maskiner til Makerspace, tur til Danfoss, 

Baboon City, Horsens Statsfængsel, oplevelse på skolen med 

musik/aktiviteter, musik-forløb/musical. 

 

SFO har lavet nyt tiltag ift. at ringe hjem og lave legeaftaler. 

Der bruges meget tid på at rydde op i legeaftaler, 

telefonsamtaler mm. og derfor er der sendt en skrivelse ud 

om hvordan reglerne er for eftertiden. 

Evt.  Punkter til punktet ”Eventuelt” skal meldes i god tid, hvis de 

varer mere end 5 minutter. Ellers udsættes de til kommende 

møde. 
 

Janni mødes med Leo vedr. skrivelsen på Glyngøre By-Facebook-siden 

omhandlende ny skole placeret på Granvej. 

Næste møde. 4.3.24: Kl. 17.00-20.00 
Punkter til næste møde: 

• Kloge m2. 

• Evaluering Skolefest. 

• Princip for video- og lydoptagelser. 

 


